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Plejadisch-plejarische kontaktní zpráva 

 

 
 

Rozhovor mezi Quetzal z Federace Plejaren  

a »Billym«, Eduardem Albertem Meierem, BEAM 

 

Osmistý devětašedesátý kontakt 

Úterý, 7. listopadu 2023, 8.11 hod. 

 

Quetzal   Buď pozdraven, Eduarde, můj příteli, jsem tu, jak jsem přislíbil včera, kdy jsi mi dal ty články, 
které jsem si mohl ofotit a mezitím zpracovat. Jsou nyní zformulovány podle toho, co vyplynulo z těch 
interview, a tudíž je můžeš doslovně reprodukovat tak, jak si je tu můžeš přečíst. 

Billy   Děkuji, ale buď rovněž pozdraven a vítán. Ukaž mi to sem, prosím – – – ano, to považuji za dobré, 
přičemž si myslím, že ti provinilí budižkničemové a vadně vládnoucí jedinci v Bernu, kteří jsou odpovědní 
za to, že byly převzaty sankce od diktatury EU a použity proti Rusku, si mohou pořádně zapamatovat, co 
neutralita skutečně není a že nesmí být porušována úlisnými machinacemi vládnoucích. A jejich 
souběžci, kteří se k tomu nechali »překecat«, jistě nejsou lepší, stejně jako ani ty pochybné a neutralitu 
zrazující živly, které podporují kanceláře vražednické organizace NATO ve Švýcarsku, čímž neutralitu 
nanovo hrubě pošpiňují. Ale tyhle články zde, jež pocházejí od význačných cizinců, kteří vskutku vědí, co 
neutralita Švýcarska znamená, ty říkají přesně to, co řečeno být musí, a pranýřují ta individua 
ze švýcarské vlády, jež jednala vlastizrádně a jež převzala sankce od diktatury EU a použila je proti Rusku. 
Avšak pranýřování si zaslouží i ti, kteří při porušování neutrality a vlastizrádně schvalují a podporují 
kancelář NATO ve Švýcarsku, neboť ať už jsou okolnosti jakékoliv, tak neutralita nepřipouští ani jedno, 
ani druhé, jakož ani nic jiného, co by ji porušovalo, nebo dokonce hrubě mařilo. Avšak vládnoucí činitelé 
– od nejvyšších až po nejnižší posty –, kteří špinavě zrazují neutralitu, a tím v prvé řadě Švýcarsko, nepatří 
do úřadu, který jim byl svěřen a v dobré víře domluven, aby poctivě a ve švýcarském smyslu vedli zemi 
a zastupovali ji navenek v cizině. Avšak vládní persona, která špinavě porušuje neutralitu, a tím pádem 
ji zpochybňuje, musí být bez pardonu a bez podmínek a okolků ihned zproštěna úřadu a již nesmí být 
nikdy dosazena do žádného jiného – ať už do jakéhokoliv. Ale tady si chci nyní pročíst ten faktický text, 
který jsem předtím přelétl očima a který jsi schválil: 
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Výňatek a volně zformulovaná reprodukce rozhovorů: 

»Neutralita Švýcarska by měla být bráněna rukama i nohama« 

Harald Kujat, dřívější generál NATO, varuje Švýcarsko před tím, aby se 
přibližovalo k NATO. Hovořil zde o válce na Ukrajině, jakož i o vojenských 

omylech Západu. 

 

»Švýcarsko má své vlastní cíle, své vlastní zájmy, ty si musí zachovat.« 
To říká Harald Kujat 

 

Harald Kujat, narozený roku 1942 v Západním Prusku, je patrně nejzkušenějším vojenským expertem 
německé armády své generace. Svého otce ztratil ve druhé světové válce, sám vstoupil do bundeswehru, 
v němž udělal působivou kariéru. Během 2 let, a sice od roku 2000 do roku 2002, sloužil v bundeswehru 
jako 13. generální inspektor, a tím byl nejvýše postaveným vojenským důstojníkem Německa. Poté 
přešel do hlavního sídla NATO v Bruselu, kde byl až do roku 2005 aktivní jako předseda vojenského 
výboru. 

Jakožto zkušený generál a odborník na NATO se zaobírá Švýcarskem a jeho neutralitou, k nimž se 
vyjadřuje zvláště v souvislosti s nepříjemně se vyhrocující situací NATO, k němuž se Švýcarsko přibližuje, 
nebo do něj bude chtít dokonce eventuálně vstoupit. V interview, které s ním bylo v říjnu 2023 v tomto 
ohledu vedeno, řekl následující: »Švýcarsko dosáhlo své bezpečnosti pomocí dobře promyšlené 
a osvědčené neutrality, kterou by mělo bránit rukama i nohama. Kdyby se však připojilo k NATO, tak by 
pro něj platilo staré motto: ›S nimi šel, s nimi byl chycen, s nimi visel‹. Pak by totiž bylo Švýcarsko 
přítomno u každé konfrontace, na níž by se NATO podílelo. To by ale byla velmi neradostná situace, jež 
by navíc začala být velmi nepříjemná. To říkám jako někdejší předseda vojenského výboru NATO. 

Dále se také vyslovuji pro to, abychom rozpustili bloky a neposilovali je, tak abychom mohli dojít 
k multipolárnímu světu, ve světě, v němž by měl každý stát své místo, které by mu zaručovalo nejen 
bezpečnost, ale i svobodu, a to aniž by upadal v silnou závislost na třetích státech. Jako příklad si můžeme 
vzít Švýcarsko: Tato země má své vlastní cíle a své vlastní zájmy, a ty si musí zachovávat pomocí své 
neutrality, a tudíž ze sebe nikdy nesmí učinit vykonavatele zájmů jiných národů a nesmí se nikdy žádným 
způsobem vměšovat do záležitostí jiných států.« 
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»Vlivem neutrálního státu Švýcarska může svět dospět k míru a být 
zachráněn« 

Interview se Scottem Ritterem 

USA představují největší hrozbu pro světový mír, říká někdejší americký 
námořní důstojník Scott Ritter. 

 

»Švýcarsko má náznak moci.« Scott Ritter 

Quetzal: Roli Švýcarska ve světě, zejména při konfliktu spojeném s tím, že neschopní 
úředníci na postech státního vedení těžce a zrádcovsky poškodili švýcarskou neutralitu, 
hodnotí v interview Scott Ritter následujícím způsobem: 

»Švýcarsko nemá takovou vojenskou armádu, která by byla nějak schopna změnit rovnováhu sil 
v Evropě, a proto se i nabízí otázka, proč by mělo Švýcarsko jakožto stát s neutrálním statusem vstupovat 
do NATO? Snad aby se posílilo nebo tak? Naskýtá se otázka, proč se má stát Švýcarsko silnějším? Snad 
proto, aby posílilo Evropu? To Švýcarsko skutečně nemůže. Proč by měli občané a občanky Švýcarska 
ponížit a zradit vlastní zemi a umenšit vstupem do NATO neutrální vliv své země v celém světě? Je 
zjevným faktem, že Švýcarsko je malý, uzavřený národ s omezenými zdroji, a kdyby navázalo přímé 
spojení s NATO, tak by začalo být zcela závislé na všech ostatních státech a na NATO. O vývozy munice 
ze Švýcarska se nikdo nezajímá, takže zde nevzniká naprosto žádný rozdíl oproti zemím, které munici 
nedodávají. A tak se jistě ani nikdy nestane, že by se Rusové jednoho dne probudili a volali: 
›Neuvěřitelné, vždyť tady přichází munice ze Švýcarska.‹ Ať už se stane cokoliv a ať už půjde o švýcarské 
tanky nebo Swissair, tak Švýcarsko skutečně nemá nic, co by mohlo například změnit výsledek bitvy 
na Ukrajině. A ty tanky, které vyváží, nesmějí být poskytovány dalším státům za válečnými účely. 

Švýcarsko má v důsledku své neutrality v Evropě náznak moci, a nabízí se otázka, proč si nepoctiví státní 
vedoucí atd. něco namlouvají? Měli by si promluvit s psychiatrem. Dokážete vypátrat, proč mají potřebu 
být většími, nežli skutečně jsou? Co Švýcarsku propůjčuje resilienci (schopnost vzdorovat nepřízni), to je 
neutralita země. Ta ze Švýcarska činí velký národ, ba co víc, jeden z největších národů. 

Podívejme se například na Koreu: Tam existuje takzvaná demilitarizovaná zóna, jejímž vlivem se jeden 
stát rozdělil na státy dva, a navíc tam naproti sobě stojí dvě po zuby ozbrojené armády. V této zóně je 
jednotka 10 mužů, z nichž 5 jsou Švédové a 5 takzvaní neutrální Švýcaři. Ti požívají důvěry všech, protože 
nejsou předpojatí, a navíc ani nepatří k žádnému bloku. 5 mužů ze Švýcarska tam vyvíjí větší vliv 
na globální bezpečnost než jeden milión mužů na obou stranách hranice. Švýcarští lidé chtějí být 
dobrými občany, a vy, Švýcaři jako takoví, chcete být neutrální stranou, tak aby si každý z vás důvěřoval 
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a mohl se spolehnout na druhého. Tímto způsobem však zachraňujete svět. Toho ale můžete být schopni 
jen tehdy, když budete po všech stránkách neutrální. Doufám, že vy Švýcaři tomu rozumíte. To, co z vás 
činí největší národ světa, je vaše neutralita. Pokud ji ztratíte, tak se stanete jedním 
z nejbezvýznamnějších národů světa.« 

 

Quetzal   To jsou fakticky pravdivá slova těchto dvou mužů, jež by měla být uvedena na paměť těm 
provinilcům z vedení švýcarského státu, jakož i všem ostatním státním vedoucím na všech pozicích. 

Billy   O to se určitě postaráme, ale nejen o to, neboť svými informačními zásilkami »obšťastníme« 
i evropské zahraničí. Zejména má být dáno pověřeným vládnoucím dotyčných zemí na vědomí to, co 
udělali a dělají ti nezpůsobilí státní pověřenci ve Švýcarsku, kteří zrádcovsky a sprostě przní švýcarskou 
neutralitu. Ale takovéhle neodpovědné živly žel existují i na celém světě, a ty nevytvářejí přátelství, 
svobodu ani mír, nýbrž nepokoje, války, pohromy, neštěstí, destrukci a devastaci, kvůli čemuž nebude 
na Zemi ještě po velmi dlouhou dobu vzcházet nic dobrého. Když člověk pomyslí na to, že v USA jsou 
znovu připouštěny ke kormidlu vládní moci živly, jež ohrožují zemi a svět a jež se už předtím kriminálně 
dostaly do úřadu vedení země a prokázaly se být mizernými vládci, tak se může zhrozit. A že může nějaká 
země na světě hegemonsky působit a že se již od doby svého vzniku po celém světě vměšuje do všech 
záležitostí cizích zemí a rovněž v nich i vedla válku, přičemž dosud spáchala milióny a další přemnohé 
milióny vražd tím, že vršila mrtvé na mrtvé, to se všude na světě jednoduše tiše a bez komentáře 
akceptuje. To je jedna věc, a druhou věcí je to, že Amerika uvedla do života vražednickou organizaci 
NATO, s jejíž pomocí již ovládá velkou část světa. Ale právě tak zlé je to, že jedna státní ministryně 
zahraničí může nenávistně poštvávat vládnoucí činitele a velké části národů prakticky celého světa 
ke krvavé válce, zkáze a destrukci, přičemž bude zřejmě podstatné, abych pro jednou otevřeně uvedl 
jména těch, kteří nesou vinu na tom, že na Zemi tímto způsobem nanovo vypukly a začaly zuřit rozbroje, 
které nyní trvají a přinášejí zlé důsledky. 

Amerika přitom hraje v celé této pohromě nejhlavnější roli, a to již od nepaměti a již asi 75 let spolu 
s vražednou organizací NATO, která byla založena v dubnu 1949 na základě fixní hegemonické idey 
Harryho S. Trumana, a sice údajně jako protipól komunismu, a tím pádem Sovětského svazu, avšak 
ve skutečnosti měla sloužit skutečně jen tomu, aby Amerika realizovala své bludné představy o světové 
nadvládě; to vyplývalo z odporných a zákeřných Trumanovo myšlenek, což se mohl Sfath osobně a bez 
jakékoliv pochybnosti u tohoto ohavníka dozvědět. Truman myslel kapitalisticky a stavěl se vehementně 
proti komunismu, který tedy označoval za diktaturu, přičemž toto »hodnocení komunismu« se 
v Americe, a navíc i v celém západním světě, velmi rychle rozšířilo, a proto byl od té doby komunismus 
na Západě obecně skoro vždy stavěn na roveň s antikapitalismem. A to i přesto, že je toto tvrzení 
plynoucí z Trumanova hodnocení chybné, protože komunisté a socialisté spatřovali v tomto systému 
uskutečnění demokracie a smířlivé spojení individuální svobody se sociální spravedlností. Nuže, 
komunismus byl tedy založen na vyvolaném a praktikovaném antikapitalismu, který měl ale již 
od počátku různé směry, což s sebou přinášelo různé aktivity a pokusy o realizaci a s nimi spojené 
konflikty, jakož i různé socialistické ideologie, které byly ideově určeny k tomu, aby byl překonán 
kapitalismus, ale aby se také dělnická třída osvobodila od chudoby a útisku – tím pádem se usilovalo 
o rovnost a solidaritu společně s emancipací, jež měla přinést takto orientovaný společenský řád, který 
vlastně neměl být ničím jiným než beztřídní společností. To tímto způsobem propagovala, pokud si 
správně vzpomínám, jedna národně organizovaná stranicko-politická organizace, která se nazývala 
Bolševici a kterou vedl a řídil Vladimir Iljič Lenin. A pokud si dále správně vybavuji, figurovaly v socialismu 
a komunismu také ideje Friedricha Engelse (německý továrník, filozof, společenský teoretik a historik) 
a také Karla Marxe (rovněž německý filozof, a navíc ekonom a společenský teoretik), kteří žili někdy 
v předminulém, resp. 19. století. 
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Engels a Marx byli dobrými přáteli a chovali velké plány, totiž ve smyslu přeměny světa. Přáli si 
spravedlivější společnost, a tím pádem lepší život a lepší existenci pro dělnickou třídu, jakož 
i spravedlnost v tom smyslu, aby již neprobíhalo vykořisťování »lidí lidmi«. To vedlo v 19. století 
ke třídnímu boji, při němž zvláště Marx zastával názor, že vytvoření »nového řádu společnosti«, o něž 
spolu s Engelsem usiloval, nemůže být prosazeno bez násilí (Gewalt). Podle něj to nemohlo jít jinak 
zvláště proto, že diktaturu boháčů, vladařů a vládnoucích činitelů může odstranit a zlomit pouze násilně 
konající proletariát. Jen tímto způsobem bylo podle něj možné dosáhnout zespolečenštění, a tedy 
obecného vlastnictví, v přesnějším výkladu pomocí celosvětového odstranění soukromého vlastnictví 
produkčních prostředků a jeho převedení do vlastnictví obecného – které má právě přejít 
do zespolečenštění –, čímž má být pak konečně prosazena politická vláda dělnické třídy, jakož i beztřídní 
společnost, v neprospěch politického panství boháčů, vladařů a vládnoucích činitelů. 

Nuže, zvláště Amerika – se svým NATO v záloze – stojí v čele všech zemí, které ji samu vynášejí do nebes 
a úlisně jí podlézají, kvůli čemuž dokonce ohrožují bezpečnost celého světa, stejně jako to činí asi 50 
zemí otrocky závislých na Americe, které dodávají Zelenskému zbraně, a tím pádem umožňují to, aby 
válka pokračovala dále, byli hromadně vražděni lidé a byly páchány nevídané destrukce a aby také 
vyvstávala a zuřila nevýslovná bída. Amerika, která je v zajetí svých hegemonských bludů, se neštítí toho, 
aby pomocí podlých, zákeřných, ba dokonce otevřených vražd činila všechno pro to, aby dosáhla svých 
špinavých cílů. Skutečnost, že jsou při tom likvidovány fakticky milióny lidských životů a páchány 
nehorázné destrukce, se vždy jen s pokryteckým »politováním« bere v potaz jako nutnost, neboť USA 
praktikují své hegemonické bludy v tomto smyslu a s pomocí všech podlých a především zákeřných 
prostředků, jakož i s pomocí lží, podvodů, úkladných vražd a dalších odporných intrik. A jak vypadá právní 
praxe a pronásledování těch, kteří mají odvahu publikovat zločinná tajemství a machinace Ameriky, 
k nimž patří např. zakladatel Wikileaks, Julian Assange? Ten sedí v zájmu Ameriky od roku 2019 zajatý 
v Anglii – nyní ve vysoce zabezpečeném vězení Belmarsh. Americká justice mu vyčítá, že spolu 
s whistleblowerkou Chelsea Manningovou ukradl tajný materiál zachycující zločinné akce amerických 
vojáků v Iráku a Afghánistánu, jakož i obrovský počet diplomatických depeší, s tím, že tyto materiály 
zveřejnil na internetové platformě Wikileaks, a proto je pronásledován a zbaven svobody. Amerika si 
vylhává, že vinou Assangeova jednání byl ohrožen život amerických informantů v mnoha zemích, a proto 
je označován za špióna. Z toho důvodu mu prý hrozí trest vězení vyměřený až na 175 let. Taková je 
americká právní praxe pro lidi, kteří se zasazují o svobodu, lidskost a právo a kteří si za to, že odkrývají 
a uvádějí ve veřejnou známost pravdu o zločinných intrikách, ještě vysluhují svízele a těžkosti. A Assange 
je takovýto člověk, neboť svými publikovanými informacemi odhalil válečné zločiny, což dokazuje 
například jedno video, které ukazuje, jak posádka jednoho amerického vrtulníku v Iráku vraždí civilisty, 
z čehož se naprosto nikdo z této posádky, která na otevřené ulici spáchala masakr na skupině 
bezúhonných a zcela pokojně se chovajících civilních osob, nemusí doposud zodpovídat před soudem. 

Amerika se však po stránce lidskosti chová zvráceně i v jiných ohledech – přičemž musí být jasně řečeno, 
že ze všech obvinění přirozeně vylučuji v každém ohledu všechny počestné Američany a Američanky, 
kteří se distancují od všeho bezpráví, které Amerika všemi ničemnými, hanebnými, člověka 
nehodnými, nesprávnými a zlými způsoby všeho druhu páchá, a to i ve válkách, vraždami ze strany 
vojáků a také vinou organizace vrahů jménem NATO a vinou trestu smrti atd., a vylučuji ze všech 
obvinění i všechny počestné občany z národů jiných zemí, jejichž vládnoucí jednají právě tak 
bezprávně –, což se častokrát prokazovalo po všechnu dobu, od jaké byla americká země lupičsky 
osidlována, hlavně Evropany, a od jaké existuje coby Amerika. 

Bude patrně správné a načase, aby byla pro jednou zmíněna některá jména těch, kteří jsou hlavně 
odpovědní za to, že například válka na Ukrajině pokračuje dále a že jsou Zelenskému idioticky dodávány 
zbraně, zatímco Rusko je hrubě ponižováno a odrovnáváno. Současně na Blízkém východě je Izrael 
vychvalován do nebes a hnutí Hamás je zcela zadupáváno do země. Lidé nevidí obě strany, ale stranně 
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a zaujatě przní jednu stranu, zatímco stranu druhou vychvalují do nebes. To umějí dobře zvláště ti, kteří 
nemají vůbec žádnou životní zkušenost, jsou hloupí jako snop, a navíc jsou i namyšlení, trpí blbostí 
a nejsou schopní být nestranní a nezaujatí. Tito bezmozci se vměšují do věcí, do nichž jim nic není, 
a plodí tím spíše nenávist, nepřátelství a zhoubu, jako to dělá kupříkladu ta Baerbocková z Německa, 
a právě tak ta von der Leyenová z diktatury EU. Je tu ale i ten válečný náruživec a válečný štváč Zelenskyj 
na Ukrajině, a na Blízkém východě pak ten vrah Netanjahu, který nemá nic proti tomu nechávat vraždit 
armádou dokonce i nesčetné děti. Avšak je nutno zmínit i protistrany v této válce na Blízkém východě 
a ve válce na Ukrajině, neboť ty jsou po lidské stránce právě tak zvrhlé jako jejich protivníci, a tudíž 
všichni dohromady znají pouze nepřátelství, zášť, vraždění, pomstu a ničení, kvůli čemuž plodí nouzi, 
bídu a smutek. A všichni ti stranní a zaujatí pomatenci a ostatní idioti z minimálně 50 zemí, kteří jsou 
coby vládnoucí činitelé naprosto neschopní a otrocky oddaní Americe a Německu – a k nimž se 
přidružuje ještě i mnoho občanů jejich národů –, neznají žel odpovědnost, a tudíž budou v různých 
zemích světa i nadále budit pohromy a způsobovat všechny zlořády světa. A tak rozšiřují nenávist, 
nepřátelství, nepokoj, válku a vraždění en gros, jakož i nevýslovnou bídu a nouzi ve světě. A to vše 
pokračuje nekonečně stále dále a nemá to konce, přičemž to vše navíc plyne z náboženství nebo nějaké 
jiné věrské zátěže, a tedy z víry, neboť z více než 96 % vězí ze vším ještě nějaká víra – politická, světská, 
náboženská nebo jiná. 

Poznámka: Dodatek z 9. listopadu 2023: Následující informace rovněž dokazují, jak to v Americe běžně 
chodí v otázkách lidskosti a lidských práv, avšak to se světové veřejnosti úmyslně zamlčuje, nicméně 
internetové noviny INFOsperber tyto informace 8. listopadu 2023, v 16.42 hod., zveřejnily. 

Před dvěma či třemi lety mně, Billymu Eduardu Albertu Meierovi, portál INFOsperber dovolil, abych z něj 
občasně zveřejňoval články, jejichž informace žel nejsou ve veřejných médiích probírány, anebo jen velmi 
laxně, kvůli čemuž je veřejnost informována jen mlhavě, špatně, anebo vůbec o těch či oněch intrikách, 
které se ve světě odehrávají. 

INFOsperber je informační portál (specifickým způsobem psaní infosperber), který je švýcarskými 
internetovými novinami. Je vydáván od 21. března 2011 a je každý den aktualizován. 

Přitom nehraje roli, že se ze všeho, co bude níže uvedeno, musí zodpovídat Trumpova vláda, neboť tyto 
informace tak jako tak dokazují, jak Amerika skutečně uvažuje: 

 

Infosperber / SSUI (Švýcarská nadace pro podporu nezávislých informací) 
Jurablickstrasse 69, Spiegel b. Bern 

Švýcarsko 
 

INFOsperber je odkázán na dary, které umožňují provoz internetových novin. 
Tento portál zveřejňuje skutečně důležité, informativní a osvětové zprávy. 

Dary můžete posílat na účet: 
CH03 0900 0000 6045 7558 1 

Schweizerische Stiftung zur Förderung 
unabhängiger Information SSUI 

Jurablickstrasse 69 
3095 Spiegel bei Bern 
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Co je Infosperber? 

Infosperber je nezávislá žurnalistická online platforma. Klade si za cíl zvažovat publikace svých 
příspěvků pouze na základě politické, hospodářské a společenské relevance. Motto Infosperberu zní: 
»Vidíme, co jiní přehlížejí.« 

(Níže použity tematicky a obsahově obdobné články z českého prostředí se staršími daty vydání; pozn. 
překl.): 

Stovky dětí odebraných migrantům na hranici USA marně hledají své 

rodiče 

23. října 2020 16:45 

Právníkům a nevládním organizacím se nedaří najít rodiče 545 dětí, které byly odděleny od svých rodin 

na mexicko-americké hranici kvůli uplatňování politiky „nulové tolerance“ vůči migrantům v letech 2017 

a 2018. Na problém tento týden upozornil Americký svaz pro občanské svobody (ACLU). 

Rozdělování rodin migrantů na hranici s Mexikem se uskutečňovalo na základě politiky nulové tolerance, 

kterou představila administrativa amerického prezidenta Donalda Trumpa v dubnu 2018. Postup vedl 

k rozdělení mnoha rodin, než Bílý dům pod náporem kritiky od této praxe ustoupil. V roce 2018 bylo 

migrantům po překročení hranice odebráno asi 2700 dětí, uvádí deník The New York Times. 

V červnu 2018 pak americký soud na základě žaloby podané organizací ACLU rozhodl, že úřady musejí 

do 30 dní zajistit opětovné spojení rozdělených rodin. 

Později však vyšlo najevo, že odebírání dětí na hranicích začalo již o rok dříve v rámci tajného pilotního 

programu a původní rozhodnutí soudu se na děti, které byly separovány od rodičů v roce 2017, 

nevztahovalo. Jejich spojení s rodiči bylo nařízeno teprve loni. Z 1030 dětí se to podařilo jen u 485, 

dalších 545 nezletilých ale rodiče stále postrádá. ACLU popisuje jejich rodiče jako „nedosažitelné“. 

Asi dvě třetiny rodičů oddělených od dětí byly deportovány do vlasti. O jejich vypátrání v zemích původu 

se snaží právě organizace ACLU s týmem právníků. Lee Gelernt, hlavní právník zabývající se případem, 

říká, že vhodný čas na dohledání dětí a jejich rodičů se již bohužel promeškal. Snahám navíc nyní stojí 

v cestě koronavirová pandemie, připomíná BBC. 

Osamocené děti byly z ústavní péče často poslány k rodinným příslušníkům či přátelům, upřesňuje The 

New York Times. Pro asi 362 z nich ale nemůže být nikdo takový nalezen, protože kontaktní údaje 

poskytnuté pečujícími osobami už nejsou aktuální. 

Podle Gelernta je oddělování dětí od rodičů jednou z největších skvrn Trumpovy administrativy. Právník 

také odsoudil, že úřady držely informace o těchto dětech v tajnosti. „Skutečnost, že před námi a před 

soudem, před veřejností tajily jejich jména, je šokující. Mohli jsme po nich pátrat už dávno,“ dodal. 

Autoři: iDNES.cz, ČTK 

Zdroj: https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/migranti-mexiko-usa-hranice-rodice-

trump.A201023_090517_zahranicni_jhr 

 

USA lhaly. Odebraly migrantům na hranicích mnohem víc dětí, než tvrdily 

17. ledna 2019 21:20 

Spojené státy odebraly na hranicích s Mexikem příchozím migrantům až o několik tisíc dětí více, než 

dosud tvrdily. Vyplývá to z auditu, jehož výsledky ve čtvrtek představil vládní Úřad pro zdraví a lidské 

služby (HHS). Vláda uváděla, že na základě takzvané nulové tolerance zavedené administrativou 

prezidenta Donalda Trumpa bylo na hranicích od rodin odděleno kolem tří tisíc dětí. 

http://cz.figu.org/
https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/migranti-mexiko-usa-hranice-rodice-trump.A201023_090517_zahranicni_jhr
https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/migranti-mexiko-usa-hranice-rodice-trump.A201023_090517_zahranicni_jhr


8 
 

 

Copyright 2023 bei ‹Billy› Eduard Albert Meier, Semjase Silver Star Center, Hinterschmidrüti 1225, 8495 Schmidrüti, Schweiz 
FIGU Studiengruppe ČR: http://cz.figu.org 

Podle auditu to mohlo být „až o několik tisíc dětí více“, přesná čísla se však podle HHS kvůli 

nesrovnalostem v záznamech zjistit nedají. 

Trumpova vláda čelila loni na jaře silnému tlaku opozice, nevládních organizací i části republikánů, aby 

skončila s rozdělováním rodin přistěhovalců, s nímž začala kvůli zpřísnění pravidel pro migranty.  

V médiích se tehdy objevovaly záběry plačících dětí zavřených v detenčních zařízeních bez kontaktu 

s rodiči. Proti praktice se postavila řada veřejných osobností včetně Trumpovy dcery Ivanky. Prezident 

pak loni v červnu vydal dekret zakazující tento postup a nedlouho poté se proti odebírání dětí vyslovil 

i federální soud. 

Právě při soudním jednání, po kterém padlo rozhodnutí děti rodičům vrátit, vláda vyčíslila, že migrantům 

bylo odebráno přes 2 700 dětí. 

Ani po vydání Trumpova dekretu se na hranicích s praxí rozdělování rodin úplně nepřestalo, protože 

prezidentův výnos dává prostor pro to, aby imigrační úředníci děti v některých případech dál odebírali.  

Týká se to rodičů, kteří mají trestní minulost. Loni v prosinci americké úřady uvedly, že od června 2018 

takto odebraly na 80 dětí. I v tomto případě HHS čísla upravil: podle něj mezi 1. červencem 2018 a 

7. listopadem 2018 úředníci rozhodli o odebrání 118 dětí migrantů. 

Autoři: iDNES.cz, ČTK 

 

Zdroj: https://www.idnes.cz/zpravy/zahranicni/migrace-mexiko-usa-odebirani-deti-trump-

audit.A190117_192732_zahranicni_kafi 

 

Quetzal   To žel nelze změnit, neboť pozemšťané se nenechají poučit, a navíc je vše, jak říkáš, natolik 
závislé na náboženské víře, že prakticky postrádá smysl říkat něco rozumného, co by lidé i pochopili. 

Billy   Tak tomu žel vskutku jest, a mnohem raději si pozemšťané za svoji víru v neexistujícího, a tedy 
imaginárního Boha nechávají rozbíjet hlavy, než aby rozumně a soudně viděli skutečnost a její pravdu 
a žili podle ní. Přitom je zvláště nutno zmínit antisemitismus, tedy právě nenávist k židům, která existuje 
již tisíce let, od doby, kdy Noandakanův syn, Sem, shromáždil kolem sebe lidi, kteří se pak jako jeho 
zastánci nazývali podle jeho jména jednoduše »Semité«. Z toho potom vyplynulo, že se lidé, kteří měli 
nepřátelský postoj k Semovi, a tedy právě i k Semitům, projevovali jednoduše jako »antisemité«, 
samozřejmě ve své tehdejší staré řeči zvané hebronská. Tak se to ale zachovávalo až do dnešní doby 
a v dnešních jazycích se to odrazilo v pojmu antisemitismus, avšak ti chvástaví a chorobně hloupí 
nepřátelé židů zpravidla do jednoho nevědí, jaký původ pojem »antisemitismus« skutečně má a že s židy 
vlastně nemá vůbec nic společného. Ale jak se přece říká: Hloupost nezná mezí, logiky, rozumu ani 
zdravého úsudku. 

Ta prastará nenávist, která mířila proti Semovi a jeho zastáncům a která s pozdějším židovstvím nikterak 
nesouvisí, se zakládá na neodůvodněné a idiotické zášti hloupě omezených jedinců, kteří jsou nasyceni 
nenávistí proti židovským věřícím. Tuto nenávist již asi 4 dlouhá tisíciletí stále znovu zcela bez důvodu 
rozdmychují a praktikují idioti, kteří dokonce ani nevědí, proč se vlastně této nenávisti slepě oddávají. 
Tak tomu bylo již ve velmi dávné době, když byly pronásledovány a zotročovány židovské kmeny, jako 
ze strany Egypťanů a Babyloňanů, a tak se to zachovávalo až do dnešní doby, kdy stále ještě existují idioti, 
kteří se slepě oddávají protižidovské nesnášenlivosti, aniž by věděli, co za ní vlastně vězí – totiž nic než 
zášť proti tomu, že mají židé v důsledku svého náboženství právě jiné náboženské myšlení a jednají jako 
jinověrci –, a to činí od doby vzniku křesťanství a islámu zejména křesťané a muslimové. Je idiotské, 
naprosto neuvážlivé a také dočista neodpovědné a zvrácené zahrnovat nějakého člověka – nebo právě 
celý jeden národ – nenávistí, ubližovat mu, pronásledovat ho, nebo ho dokonce zavraždit, jelikož propadl 

http://cz.figu.org/
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nějaké víře. Takovéto chování není jen nehodné člověka, ale svědčí rovněž o tom, že člověk, jenž 
projevuje takovéto způsoby chování, praktikuje mizernou sebevýchovu a nikterak si nezasluhuje 
označení opravdový člověk, ale spíše označení ubohá kreatura a podobně. I tehdy, když je člověk 
ve vztahu k nějakému náboženství fanatik nebo když zastává nějaké jiné věrství či je prostým nábožensky 
nevěřícím, nemá z čistě lidského pohledu nikdy právo nenávidět druhého člověka kvůli jeho víře, 
poškozovat jej, být k němu nepřívětivý, pronásledovat jej, nebo jej dokonce zavraždit. I tehdy, když člověk 
pěstuje své myšlenky jen na základě skutečnosti a její pravdy, když je proti každé náboženské či světské 
víře, brojí proti nim a vidí vše v souladu s tím, co je správné, a také podle toho jedná, tak mu to nikdy 
nedává důvod pro to, aby druhého člověka nenáviděl, vyhýbal se mu nebo mu způsoboval trápení kvůli 
tomu, že propadl nějaké víře libovolného druhu. Absolutně správný přístup může být v tomto ohledu 
pouze ten, aby druhému člověku ponechal jeho víru, aniž by ji zraňoval nebo na ni útočil, neboť záleží 
absolutně a v každém ohledu pouze na svobodě, rozhodnutí a vůli dotyčného člověka, zda se oddá 
nějaké víře nebo nikoliv. A tak je tedy vhodné a správné – ať už je člověk sám jinověrec nebo normálně 
myslící, a tedy nevěřící – zacházet s každým spolubližním přátelsky a normálně, přistupovat k němu zcela 
korektně a nenapadat jeho víru, neboť zvláště ta je a zůstává jeho soukromou věcí. Pokud spolubližní 
chce, aby se o jeho víře mluvilo, pak ať se stane podle jeho žádosti, ale jinak je nutno o ní zachovávat 
mlčení. Jedná-li se však jen o názory nezaložené na víře, tak má člověk přirozeně naprostou volnost 
v tom, aby hovořil a diskutoval o jejich správnosti nebo falešnosti. Názor, resp. mínění, je totiž stále jen 
nedokázaná domněnka, a tím pádem něco, co může být vyjasněno hodnotnými diskuzními rozhovory 
v otázce správnosti či falešnosti nebo co může být doloženo faktickými existujícími důkazy. 

Nuže, ta starotradiční nenávist proti židům, v které se přece ve světové válce od roku 1939 do roku 1945 
vyžívala strana NSDAP (Národně socialistická německá dělnická strana; pozn. překl.) s tím, že bylo pak 
zavražděno asi 6 miliónů židovských věřících, se dnes opět velmi silně vzmáhá, nicméně existuje 
ve skutečnosti již tisíce let. 

Tato světová válka trvala déle než 6 let, a sice od roku 1939 do roku 1945. Jednalo se o největší válku 
v dějinách lidstva s nejvyšším počtem obětí, a tato válka začala tím, že se Adolfu Hitlerovi, ubohému 
budižkničemu z Rakouska, podařilo uchvátit v Německu moc a etablovat se jako vůdce a diktátor. Jako 
takový pak přičiněním nacistické armády podnítil světovou válku, a sice na počátku tím, že 1. září 1939 
v rozporu s mezinárodním právem napochodoval do Polska a dal vypuknout válce. 

Co se v tomto ohledu odehrávalo v Semových dobách a že to vlastně nemělo ani v nejmenším nic 
společného s později vzniklou protižidovskou nesnášenlivostí, která se žel vinou té hitlerovské války 
zvláště rozmohla, to ti tuplovaní přechytralci a nenávistní idioti nechtějí pochopit, protože k tomu patrně 
postrádají mozek, jako jej postrádal už i ten idiot Hitler a jeho společníci. Ale mozek postrádají i ti dnešní 
idioti, kteří se protižidovské zášti nanovo oddávají, tedy právě ve smyslu vyhrožování, čímž činí něco, co 
přece v minulé světové válce pod vedením Hitlera vedlo k holokaustu, při němž hráli velkou roli strůjci 
spiknutí Adolf Eichmann, Josef Mengele, Klaus Barbie, Hermann Göring, Heinrich Himmler, Martin 
Bormann a další zúčastnění. Na tom se však nepodíleli jen muži, ale i pravé ženské bestie. V tomto směru 
tu mám jeden starý soupis válečných zločinců, které mi tehdy nadiktoval Sfath, když mne jako chlapce, 
kterým jsem tehdy byl, nechal pozorovat některé z hrůz, jež se v té světové válce odehrávaly. Bylo toho 
na mě mnohem více, než kolik jsem mohl sám unést, a proto mne Sfath vzal na planetu Erra a ... No ano, 
pak to každopádně zase šlo, ale tady mám ještě ty záznamy z tehdejší doby, které teď vlastně už nechci 
a zřejmě je nechám zmizet. Ale tady, tady stojí psáno, že mnozí vrahové židů byli Ukrajinci – což možná 
v Německu ty neonacisty ve vládě podněcuje k tomu, aby Zelenskému dodávali zbraně a aby nechávali 
tu ministryni zahraničí politicky šíleně poštvávat svět proti Rusku, aby Zelenskyj, který je přece sám 
židovským věřícím, pokračoval dále v nacistickém díle minulé světové války a likvidoval tak na Ukrajině 
vlastní národ židovských věřících, jak si to přece již tehdy na Ukrajině paradoxně přáli nacističtí židověrci. 
Své dílo však nepáchali jen židovští vrahové židů z Ukrajiny, ale i vrahové z různých jiných zemí, jako 
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například z Litvy, Lotyšska, Slovenska, Polska, Itálie a Maďarska, a dokonce i nacističtí žoldnéři 
a nenávistníci židů ze Švýcarska, což bylo ale nejpřísněji zamlčováno a zamlčuje se to ještě i dnes. Patřili 
k nim také lidé a přátelé nacistů z Belgie a Holandska, jakož i z Francie a Španělska. A jak vidíš tady, mám 
tu z Ukrajiny toto jméno: John Demjanjuk, pak jednu německou nacistickou ženu jménem Liesel 
Willhausová, která na Ukrajině ze svého obytného domu pro zábavu zastřelila několik odsouzenců 
na nucených pracích. Pak mám jména vrahů židů, k nimž patřil například Holanďan jménem Klaas Faber, 
potom tu mám i ženy, které byly tak zlé jako muži, ba někdy dokonce i horší. Tam jsem se Sfath viděl 
úděsné věci, a tady mám jména mnohonásobných vražedkyní židů, k nimž patřila tato zde, Irma 
Greseová, potom tady i Erna Petriová, Hermine Braunsteinerová, Liselotte Meierová a Josefine Blocková, 
která dokonce zavraždila děti v přítomnosti jejich matek. Jsou tu psána i další mužská jména, jako Erich 
Priebk, Gustav Wagner, Rudolf Hess a Slobodan Praljak, který zavraždil i mnoho muslimů, jak je tu 
poznamenáno. A tady jsem ještě napsal, že Švýcarsko roku 1942 vydalo zákaz příjezdu pro cizince, kteří 
byli pronásledováni pouze z rasistických důvodů, a byli to tedy židovští věřící, neboť ti byli přece tehdy 
– a jsou i dnes – považováni za rasu, kterou je nutno zlikvidovat. Ohledně vylučování židů stála 
samozřejmě na nejčelnějším místě Amerika, která vydala zákaz imigrace židů, stejně jako i různé další 
země. Kromě toho všeho jsem si tehdy poznamenal, co Sfath říkal, neboť ten hovořil asi o 280 000 
aktivních, přímých nenávistnících židů, kteří páchali na židovských věřících i jednu vraždu za druhou. 

Quetzal   Tyto poznámky bys neměl dále uchovávat. Může to být pro tebe velmi nebezpečné. Pojďme 
ven a spalme je. 

Billy   Doposud nikdo nevěděl, že jsem je uchovával a že jsem si je vůbec napsal. 

Quetzal   To bylo dobře. Ale ... 

Billy   ... 

Quetzal   Nyní jsem uklidněn. 

Billy   Vlastně – ale to je dobré. Pravděpodobně je to tak lepší. – Z toho všeho se přece k národům mnoho 
nedoneslo, anebo vůbec nic, neboť vše bylo utajováno a národy byly udržovány v blbosti a hlouposti. 

Ale nyní došla situace tak daleko, jak jsem předpovídal již roku 1949 a jak jsem asi před 2 lety opět 
zmiňoval, když Zelenskyj coby židovský věřící začal po celém světě žebrat o zbraně, přičemž mu 
do dnešního dne sedlo na lep asi 50 zemí s tím, že Amerika se svými hegemonskými bludy učinila zákeřně 
všechno pro to, jakož i Německo, aby se to mohlo stát; a tak mu tyto země do dnešního dne dodávají to, 
co si přeje, a on tak může tu válku na Ukrajině dále a dále protahovat; a tak se nyní odehrává to, co jsem 
předpověděl již roku 1949. Vždyť to je naprosto idiotské, ale je tomu tak, že každé slovo, které člověk 
varovně pronáší, je mluveno do větru a vyznívá nevyslyšeno do ztracena, a většina pozemšťanů je tak 
hloupá, a tedy tak neschopná správně myslet a vypočítat si budoucnost – hlavně převážná část 
vládnoucích činitelů –, že veškeré mluvení a varování postrádá smysl. 

Quetzal   Tak tomu žel skutečně jest, neboť na slova pronášená na základě promyšlené logiky, rozumu 
a soudnosti dávají pouze lidé, kteří jsou i hodnotní a moudří. 

Billy   To vím. Slova jsou pro většinu lidí jako vítr, ale ten se náhle nečekaně změní v bouři a z té se stane 
orkán, který zničí vše, co není přibité nebo co jednoduše není tak pevné a stálé, aby to nebylo zničeno. 
Ale o tom jsme patrně mluvili dosti, a mimoto tady mám jeden e-mail s odpovědí, kterou jsem napsal. 
Co si o tom myslíš? 

Otázka Franka ... 

2) Ohledně »Plejadisch-plejarische kontaktních zpráv«, Blok 2 (39. kontaktní zpráva, 3. 12. 1975, 
v němčině): 
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Na straně 25 se referuje o cestě ze Země (se Semjase) do dimenze trojsvěta / třech světů. 

Podle Ptaah (věta 10) je ten třetí svět o 870 let napřed před pozemskou dobou. Na straně 39, podle 
Semjase (věta 356), žijí obyvatelé tohoto třetího světa přibližně 500 let v budoucnosti a (věta 358) mají 
za sebou také o přibližně 500 let delší vývoj než pozemšťané v Billyho době. Zdá se, že si výpovědi ohledně 
těch let na straně 25 a 39 odporují. Vyskytuje se zde chyba? 

Odpověď 

Chyba se zde nevyskytuje: Ten trojsvět zaprvé existuje v jiné dimenzi a zadruhé se jedná o 3 planety/světy, 
jež vykazují různá vývojová stadia, v nichž tedy národy na 3 různých světech vykazují různá vývojové 
stadia, která se v 70. letech 20. století – dle našeho letopočtu – vzájemně odchylovala ve smyslu 500 
a 870 let. Když o tom byla řeč, tak se ovšem nehovořilo o tomto, nýbrž jen o trojsvětě. 

S milými pozdravy 

Billy 

 

Co si o tom myslíš? Více jsem vysvětlovat nechtěl. 

Quetzal   To ani nebude nutné, neboť vědomosti o této věci nejsou pro pozemšťany podstatné, a jsou 
tedy nadbytečné. Důležité je a zůstává to, aby se lidé učili »Nauce pravdy, Nauce Tvořivé energie, Nauce 
života«, s jejíž pomocí se má člověk sám doopravdy poznat a učit se tomu, aby způsoby svého chování 
utvářel tak, aby se stal opravdovým člověkem. 

Billy   Přirozeně, vždyť to je i smysl celé věci. Ale podívej se semhle, to je otázka, která mi byla položena 
telefonicky v tom smyslu, proč posádkám UFO nepovím, že mají oficiálně přistát, a dále v tom smyslu, 
proč nevystoupím na veřejnost a nevedu přednášky atd. Na to jsem řekl, že to zodpovím tím, že o tom 
s tebou budu mluvit při našem příštím rozhovoru. A k tomu jsem tu napsal následující: 

S těmi takzvanými UFO nemám od doby mého mládí až po dobu dnešní nic společného, a nemám ani 
kontakt s pasažéry takovýchto létající strojů. Pokud se tedy jedná o mé kontakty s Plejaren a členy jejich 
Federace, tak ti nemají s takzvanými UFO ani v nejmenším nic co do činění. A Plejaren ani členové jejich 
Federace nejsou žádostiví toho, aby nějakým způsobem vstupovali do kontaktu s pozemšťany, ačkoliv 
byl v tomto směru jednou podniknut jeden pokus, který ale vyzněl do ztracena, jelikož pozemšťané – 
přesněji řečeno Američané – ve svém velikášství věřili, že musejí Plejaren klást podmínky. Od jistých lidí, 
s nimiž jsem byl v kontaktu a kteří mohli intervenovat u americké vlády atd., se mi doneslo, že byly 
vznášeny nesplnitelné požadavky. To mělo přirozeně za následek, že pokus o navázání kontaktu 
s Amerikou byl neprodleně ukončen a že bylo vysvětleno, že tento pokus byl ojedinělý a že nebude 
opakován. To proto, že se vinou nestoudnosti a primitivnosti prokázalo, že takovéto snažení postrádá 
smysl a je naprosto neproveditelné a že nikdy nelze dosáhnout shody s neuvěřitelně naduteckými 
požadavky primitivního druhu. 

Nuže, ona takzvaná UFO, která jsou již mnoho desetiletí, ba staletí pozorována v pozemském vzdušném 
prostoru, nemají s Plejaren ani členy jejich Federace nikterak nic společného, neboť ti jsou naprosto 
pamětlivi toho, aby nemohli být ani spatřeni, ani lokalizováni. V počáteční době kontaktů s Plejaren 
tomu bylo poněkud jinak, neboť tehdy bylo ještě možné, aby byly spatřeny a pozorovány paprskové lodě 
Plejaren atd., jako v 70. a 80. letech, což může dosvědčit 120 až 130 osob. Avšak poté, co ztroskotalo 
navázání kontaktu s Amerikou, dbali Plejaren a členové jejich Federace o to, aby nebyli ani spatřeni, ani 
lokalizováni. Z toho důvodu došlo k tomu, že již neexistuje vůbec žádná možnost pozorovat či lokalizovat 
nějakou paprskovou loď nebo osoby, jež náležejí k Plejaren nebo ke členům jejich Federace. 
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Co se týče mé osoby ohledně vystupování na veřejnosti s přednáškami atd., tak po tom já naprosto 
netoužím, neboť to mimo jiné není mým úkolem ani mou misí, protože ta spočívá pouze v tom, abych 
pozemšťanům přinášel »Učení pravdy, Učení Tvořivé energie, Učení života«. A to tím způsobem, aby 
bylo toto Učení písemně zachyceno a zaznamenáno a bylo v této podobě šířeno, aby ho každý člověk 
ze sebe samého, na základě vlastního rozhodnutí, vlastní vůle a iniciativy, uchopil a učil se mu. 

Pomocí tohoto Učení se má pozemský člověk sám vyzkoumat a poznat, a má na základě poznatků 
v oblasti skutečnosti a její pravdy formovat a určovat svůj charakter, své od víry oproštěné, kvalitní, 
otevřené, jasné a pravlastní myšlenky a z nich pak své bezúhonné způsoby chování, aby se stal 
opravdovým člověkem. 

Má vlastní osoba je v tomto ohledu podstatná jen ve smyslu zprostředkovatele Nauky, avšak nikoliv 
ve smyslu vzývání a obdivování, neboť nejsem ničím více než každý jiný člověk, a jsem tedy právě jen 
člověkem. Jako takový nelačním po velebení, ani po tom, aby mi byla přikládána zvláštní hodnota nebo 
jiná mimořádnost, a prahnutí po veřejném vystupování je mi tak naprosto vzdálené jako skutečně asi 
konec nezměrného Vesmíru. Rovněž nejsem nakloněn ani velikášství či namyšlenosti jakéhosi druhu, 
a proto se ani nemusím veřejně prezentovat či se nechávat chválit. V zásadě nedělám nic jiného než to, 
co dělá i každý jiný poctivý člověk, totiž to, že pracuji a vykonávám svoji povinnost. 

Quetzal   To jsou dobrá slova, a říkají fakticky to, co má být řečeno. Avšak nyní, Eduarde, milý příteli, 
jsem byl volán, protože bude probíhat jedna změna. Přijdu zpět tak rychle, jak jen budu moci, ale bude 
to zřejmě trvat nějakou dobu. Potom tedy na viděnou, žij blaze, můj příteli. 

Billy   Pak tedy budiž. – Žij také blaze, můj příteli. 
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